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Protokół nr 2.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 15 maja 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 15 maja 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 14:12 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali.  Po powitaniu radnych, sołtysów oraz gości oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c 

do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr I Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 21 marca do 15 maja 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Przytoczna; 

• w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna; 

• w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Przytoczna; 

• w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Przytoczna; 

• w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Przytoczna; 

• w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Przytoczna; 

• w sprawie powołania składu osobowego Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Przytoczna. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Następnie Przewodniczący Rady gminy zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do 

przedstawionego porządku obrad – żadnych uwag nie zgłoszono, wobec czego Rada 

Gminy obradowała zgodnie z ww. porządkiem. 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu z pierwszej sesji, uważa się protokół za przyjęty.  Następnie powitał 

przybyłych na sesję Starostę Powiatu Międzyrzeckiego Bogusława Zaborowskiego  

i Wicestarostę Powiatu Międzyrzeckiego Marcina Kułaka, którzy złożyli gratulacje nowo 

wybranym Radnym oraz Wójtowi i życzyli owocnej pracy z deklaracją i nadzieją 

współpracy. 

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Do sprawozdania 

pytania zadali: 

Radny Konrad Golec – pytanie od mieszkańców, dotyczące „Domisia” Klubu 

Dziecięcego, czy została ustalona miesięczna kwota płatności i dzienna stawka 

żywieniowa?  

Wójt Bartłomiej Kucharyk – nie zajmowaliśmy się tym jeszcze. Tak, jak 

wspomniałem w swoim sprawozdaniu, lada dzień, może nawet i dzisiaj, bo jesteśmy na 

to gotowi, ogłosimy konkurs na kierownika tejże placówki. To wszystko będzie już  

w rękach, ustalenie tych opłat, o których Pan mówi, będzie w rękach i gestii kierownika. 

Przecież my nie możemy narzucać tych rzeczy. Więc pewnie kierownik tejże placówki 

wyjdzie z propozycją. Po uzyskaniu informacji, jaką kwotę pozyskaliśmy na utrzymanie 

bieżące – są to dwa dofinansowania: jedno na budowę, a drugie na funkcjonowanie 

tego klubu. Myślę, że t opłata nie będzie jakaś tam mocno odczuwalna jeśli chodzi  

o mieszkańców gminy Przytoczna. 

Radny Konrad Golec – takie dopytywanie wynika z tego, że na stronie Klub 

Dziecięcy „Domiś” powiat międzyrzecki, Przytoczna ul. św. Jana Bosco 18 są informacje 

wszystkie związane z tym klubem i jest tam opłata miesięczna w wysokości 1560 zł  

i opłata za wyżywienie 12. Ja też byłem zaskoczony, kiedy się pytano, mieszkańcy 

zapytali się mnie, skąd takie kwoty, tym bardziej, że na nadzwyczajnej sesji ostatniej, 

której my przyjmowaliśmy uchwałę w tej sprawie, przyjęliśmy statut. A w statucie 

wyraźnie jest jeden z paragrafów, który mówi o tym, że wysokość i stawkę ustala Rada 

Gminy w odrębnej uchwale. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – zgadza się, bo to wynika z jednej rzeczy, jak Pan się 

cofnie kilka miesięcy do tyłu, to przecież najpierw gmina Przytoczna pozyskała środki 

finansowe na budowę żłobka, a dopiero w drugim etapie pozyskaliśmy środki w kwocie 

blisko miliona złotych na bieżące utrzymanie. Oczywiście cała kwota z tego miliona nie 

jest przeznaczona na bieżące utrzymanie. Z tego, co pamiętam to coś około kwoty 600 

tys. Jeśli chodzi o tą kwotę, którą Pan wymienia 1560,00 zł, no to wynika wprost  

z formularza, który składaliśmy do dofinansowania. Bez podania tej kwoty szacunkowej 
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Oczywiście, ona była bazowana na podstawie podobnych klubów. My nie jesteśmy 

dzisiaj w stanie wyliczyć ile będzie kosztował prąd, ile będzie kosztowało ogrzewanie  

i jakie będą koszty związane z utrzymaniem tego budynku – to wszystko wyjdzie  

w praniu. Nie mniej jednak, odpowiadając na pytanie, ile zapłaci sam mieszkaniec to jest 

to pytanie bardziej do Rady Gminy niż do mnie. Bo jeśli Państwo dojdziecie do wniosku, 

że jako Rada, jako gmina dopłacimy 1560 zł do pobytu dziecka w tym żłobku, no to 

mieszkańcy nie zapłacą nic. Jeśli Państwo podejmiecie decyzję, że nie dopłacamy, bądź 

dopłacamy przykładowo 200-300, nie wiem, te kwoty się zmienią, to kierownik ośrodka 

wyliczy tą kwotę na podstawie określonych już kosztów, związanych z funkcjonowaniem 

tejże placówki i przedstawi szacunkowe koszty, uwzględniając kwotę dofinansowania  

i bieżące utrzymanie, a następnie Państwo podejmiecie decyzję w uchwale, jaka to 

będzie kwota. 

Radny Konrad Golec – ja się nie pytałem ile zapłacimy, tylko podawałem te 

konkretne kwoty i ja sobie też zdaję sprawę, że one mogą właśnie z tego wynikać, tylko 

może warto by było zamieścić jakąś informację dla rodziców, którzy są już tym 

zainteresowani, by oni nie niepokoili się, że to będą takie kwoty i po drugie, że dopiero 

Rada Gminy ustali wysokość opłat w formie uchwały. Bo to może wzbudza 

niepotrzebnie jakąś nerwowość. Rodzice zaczynają porównywać te kwoty do podobnych 

instytucji, które działają i to działają na kanwie prywatnej. I odnoszą się do tego w ten 

sposób, że nawet w prywatnych tego typu placówkach opłaty są niższe. Więc jakaś 

informacja na stronie gminnej, która by skorygowała to głęboki przekaz i zapisy, które 

tam się znajdują myślę, że warto byłoby umieścić. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o następujących sprawach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

• spotkanie w sprawie deklaracji radnych, dotyczącej prac w komisjach; 

• informacja o szkoleniach dla radnych; 

• przyjęto zgłoszenia dwóch klubów radnych: „Forum dla Gminy Przytoczna” oraz  

„Razem dla Gminy”; 

• zaplanowanie prac komisji na następny tydzień, ponieważ kolejna sesją odbędzie się 

również w przyszłym tygodniu. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4.  

1) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna 

Przewodniczący Mirosław Romanowski podkreślił, że treść  regulaminu 

głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna jest taka sama, 

jak w wyborach przewodniczącego rady. Stwierdził, że z uwagi na to, że radni otrzymali 



4 

 

projekt uchwały wraz z materiałami sesyjnymi nie ma potrzeby odczytywania projektu 

uchwały. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie  ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna 15 maja 2024, godz. 13:30 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr II.3.2024 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski zaproponował, 

by powołać Komisję Skrutacyjną w składzie trzyosobowym, innych propozycji nie 

zgłoszono, zatem poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji. 

Radny Krystian Gabryelski zgłosił następujących kandydatów: Żaneta Wrona, 

Zbigniew Klusek i Sylwester Mędryk. Wymienione osoby wyraziły zgodę na udział  

w pracach komisji. Innych propozycji nie zgłoszono, zatem rada gminy jednogłośnie 

powołała Komisję Skrutacyjną w wyżej wymienionym składzie, z którego komisja 

wytypowała Radną Żanetę Wronę  na Przewodniczącą. 

Głosowano wniosek w sprawie  powołania Komisji Skrutacyjnej: Zbigniew Klusek, 

Żaneta Wrona Przewodnicząca i Sylwester Mędryk 15 maja 2024, godz. 13:32 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poprosił  

o zgłaszanie kandydatów na stanowisko wiceprzewodniczącego rady. Będąc przy głosie 

zgłosił Radną Danutę Szczyszyk na stanowisko wiceprzewodniczącej, podkreślając, że 

to osoba kompetentna, pełna zapału i poświęcenia. To osoba z ogromną wiedzą  

i doświadczeniem samorządowym – w ubiegłych kadencjach była Przewodniczącą 

Komisji Oświaty. Na uznanie zasługuje również jej praca społeczna na rzecz 

mieszkańców naszej gminy, a szczególnie sołectwa Rokitno, w działalność którego jest 

bezinteresownie i bezgranicznie zaangażowana. To osoba pełna dobroci, wrażliwości, 

otwarta na dialog, osoba, którą obdarzam osobiście ogromnym zaufaniem. Jestem 

pewien, że jej doświadczenie, znajomość  zagadnień samorządowych, oddanie pracy  

i odpowiedzialność przyczynią się do sprawnej organizacji pracy rady. Proszę  

o poparcie jej kandydatury, oddanie głosu na Radną Danutę Szczyszyk. To osoba 

skuteczna, sprawdzona i doświadczona, która z pewnością Państwa nie zawiedzie. 

Innych propozycji nie zgłoszono. Radna Danuta Szczyszyk wyraziła zgodę na 

kandydowanie w wyborach wiceprzewodniczącego rady. W związku z powyższym 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

kart do głosowania i zarządził w tym celu pięciominutową przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że kolejnym 

elementem wyboru wiceprzewodniczącego jest przeprowadzenie tajnego głosowania. 

Komisja Skrutacyjna wyczytywała kolejno nazwiska radnych, którzy odbierali karty do 

głosowania i przechodzili w wyznaczone miejsce do tajnego oddania głosu. Radna 

Danuta Szczyszyk wstrzymała się od głosowania w tej sprawie. Po zakończeniu 

głosowania Komisja Skrutacyjna ponownie opuściła salę narad w celu przeliczenie 

głosów. Po przerwie technicznej przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Żaneta Wrona 

odczytała protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania – załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski 

stwierdził, że Wiceprzewodniczącą Rady wybrano Radną Danutę Szczyszyk i odczytał, 

a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Głosowano w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna 15 maja 

2024, godz. 13:52 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 
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Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta 

Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Danuta Szczyszyk 

Uchwałę zarejestrowano pod nr II.4.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Danuta Szczyszyk podziękowała radnym za oddanie głosu. 

Podkreśliła, że praca i współpraca z tak doświadczonym samorządowcem, jakim jest 

Pan Przewodniczący będzie ogromnym zaszczytem i przyjemnością. Następnie 

zobowiązała się godnie, rzetelnie, sumiennie pracować na rzecz gminy i zawsze mieć 

na uwadze dobro gminy i wszystkich jej mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poprosił Radną Danutę Szczyszyk 

o zajęcie miejsca wyznaczonego dla Wiceprzewodniczącej Rady Gminy. 

2) w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Przytoczna 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań i uwag do projektu 

nie zgłoszono, zatem poddał uchwałę pod głosowanie, którą przyjęto jednogłośnie 

opowiadając się następująco:  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Rada Gminy zarejestrowała uchwałę pod numerem II.5.2024 – załącznik nr 6 do 

protokołu. 

3) w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Przytoczna 

Przewodniczący Mirosław Romanowski odczytał projekt uchwały, zgodnie  

z wcześniejszymi deklaracjami radnych i zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radna Katarzyna Strylewicz zgłosiła akces pracy w Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych i rezygnację z pracy w Komisji Rewizyjnej. 

Radna Angelika Sudoł zgłosiła chęć pracy w Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Radny Krystian Gabryelski w imieniu Klubu Radnych „Forum dla Gminy 

Przytoczna” zgłosił kandydaturę rannego Waldemara Maciąga na przewodniczącego 

komisji. 
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Radny Waldemar Maciąg wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie  powierzenia funkcji przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Radnemu Waldemarowi Maciąg 15 maja 2024, godz. 13:59 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, 

Maria Kuberska, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław Romanowski, 

Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Konrad Golec, Waldemar  Maciąg 

 

Po ponownym odczytaniu projektu uchwały, uzupełnionego o nazwiska członków  

i przewodniczącego komisji poddano projekt pod głosowanie, którą przyjęto 

jednogłośnie opowiadając się następująco:  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 

Rada Gminy zarejestrowała uchwałę pod numerem II.6.2024 – załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

4) w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Przytoczna 

Przewodniczący Mirosław Romanowski odczytał projekt uchwały, zgodnie  

z wcześniejszymi deklaracjami radnych zapytał, czy są uwagi do projektu. Żadnych 

uwag nie zgłoszono. 

Następnie Radny Krystian Gabryelski w imieniu Klubu Radnych „Forum dla Gminy 

Przytoczna” zgłosił kandydaturę Radnej Żanety Wrony na przewodniczącą komisji. 

Radna Żaneta Wrona wyraziła zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie powierzenia funkcji przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Radnej Żanecie Wrona 15 maja 2024, godz. 14:02 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Żaneta Wrona 

 

Po ponownym odczytaniu projektu uchwały, uzupełnionego o nazwiska członków  

i przewodniczącej komisji poddano projekt pod głosowanie, którą przyjęto jednogłośnie 

opowiadając się następująco:  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 

Rada Gminy zarejestrowała uchwałę pod numerem II.7.2024 – załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

5) w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Przytoczna 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, którego skład ustalono 

zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami radnych. 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, zatem Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie, którą przyjęto jednogłośnie opowiadając się następująco:  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 
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Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 

Rada Gminy zarejestrowała uchwałę pod numerem II.8.2024 – załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

6) w sprawie powołania składu osobowego Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Przytoczna 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, ustalony zgodnie  

z wcześniejszymi deklaracjami radnych. Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do projektu. 

Radna Jolanta Góra i Katarzyna Strylewicz zgłosiły akces członkostwa w Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 

Rada Gminy zarejestrowała uchwałę pod numerem II.9.2024 – załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad.5 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski 

przedstawił korespondencję skierowaną do Rady. Przypomniał o upływającym terminie 

składania pierwszych oświadczeń majątkowych. Będąc przy głosie podziękował 

pracownikom spółki Wokamid oraz Radnemu Zbigniewowi Kluskowi za pomoc  

w uprzątnięciu terenu przy starym młynie. 

 

Wójt Bartłomiej Kucharyk uzupełnił odpowiedź na pytanie Radnego Konrada 

Golca – ta kwota 1560 zł wzięła się wprost z rozporządzenia Ministra Rodziny, Pracy  

i Polityki Społecznej, który to wyznacza stawkę za pobyt dzieci w żłobku. Nie mniej 

jednak tak, jak w przypadku stawek chociażby za opłaty lokalne, Państwo jako Rada 

Gminy macie moc decyzyjną zdecydowania o tym, jaka to będzie stawka. Wyliczymy te 

stawki na podstawie pobytu dzieci, bo nie wiemy, jaki to jest budynek. Ta kwota 1560,00 

zł  wzięła się wprost z rozporządzenia i kiedy rejestrowaliśmy żłobek musieliśmy wpisać 

kwotę wprost wynikającą z rozporządzenia, stąd ta kwota tam widnieje. Ale dzięki 

pozyskaniu dofinansowania z programu Maluch+, dzięki temu, że budynek jest 
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energooszczędny, ekonomiczny, wierzę głęboko w to, że ta kwota będzie zdecydowanie 

niższa niż ta, która wynika wprost z rozporządzenia ministra. To wyniknie dopiero  

w trakcie realizacji pobytu dzieci, a Państwo, jaka Rada Gminy zdecydujecie uchwałą o 

wysokości tej opłaty. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o zwołaniu pierwszych posiedzeń 

Komisji Edukacji i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad. 6 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

 

 

 

Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym, 

3) uchwała nr II.3.2024 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna, 

4) protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Przytoczna, 

5) uchwała nr II.4.2024 w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przytoczna, 

6) uchwała nr II.5.2024 w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Przytoczna 

7) uchwała nr II.6.2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Przytoczna, 

8) uchwała nr II.7.2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Przytoczna, 

9) uchwała nr II.8.2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Przytoczna, 

10) uchwała nr II.9.2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Przytoczna. 


